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Grethe Laksø bød 
velkommen, hvoref-
ter vi påbegyndte 
mødet. Niels Chri-
stiansen fra DHIF 
blev valgt som diri-
gent. Hvorefter Ni-
els Christiansen 

ændrede dagsordenen. Pkt. 2 blev 
ændret til pkt. 3, og pkt. 3 til pkt. 2 
ifølge dagsorden. 
 

Malena Krag blev valgt som refe-
rent. Derefter var der valg af stem-
m e t æ l l e r e  M o n a  N i e l s e n 
(Svømning) og Brit Palmqvist 
(Lavia Venner) blev valgt som 
stemmetællere. 
 

Medlemmerne fik ordet. 
Allan Hein gennemgik forløbet 
som han så det, var utilfreds med 
fremgangs måde. 
 

Brian (Svømmetræner) sagde han 
forstod hvorfor bestyrelsen havde 
handlet som bestyrelsen nu har 
gjort. 
 

Grethe Laksø svarede på dette at vi 
som bestyrelse har valgt at følge 
vores egen overbevisning, være tro 
mod os selv, og iøvrigt følte, at vi 

havde handlet til medlemmernes/
afdelingernes bedste.  
 

Ted (Boccia) forstod ikke at besty-
relsen vil gå af som en samlet be-
styrelse. 
 

Yvonne (Snooker) mener at vi har 
valgt den rigtige beslutning ved at 
stå ved vores ord. 
 

Birthe Mogensen (Bueskydning) 
forstod ikke at bestyrelsen ikke 
havde villet ændret § 12 i de nye 
vedtægter, da det var her problemet 
lå. Sagde samtidig at bestyrelsen 
ved HB-mødet havde svaret konse-
kvent nej til at ændre denne §.  
 

Jens (Bowling/svømning) synes at 
bestyrelsen skulle tænke sig en eks-
tra gang om, inden bestyrelsen gik 
af. For hvor skulle han så dyrke 
sport henne? 
 

Søren (Volley) Sagde han havde en 
trist fornemmelse, efterlyste at de 
medlemmerne der havde stemt nej, 
var fremkommet med nogle alter-
nativer efter sidste møde 
 

Allan Hein tror at medlemmerne vil 
have de gamle vedtægter. 
 

Referat af ekstraordinær gene-
ralforsamling den 26-11-02 
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Niels Christiansen bad stemmetæl-
lerne om at tælle de stemmeberetti-
gede. 
 

Stemmetællere talte at der var 45 
stemmeberettige til stede. 
 

Fortalte så om reglerne. 
 

Grethe Laksø blev spurgt om hun 
ønsker genvalg, til hvilket Grethe 
Laksø forklarede at hun ikke havde 

lyst til at blive, da der både før, un-
der og efter sidste ekstraordinære 
generalforsamling var givet givet 
udtryk for megen mistro mod besty-
relsen, og at hun havde måtte lægge 
øre til mange negative rygter. 
 

Ted (Boccia) forslog Allan Hein 
som formand, takkede nej. 
 

Allan Hein Spurgte om vi ikke kun-
ne samle en lovgruppe med den ene 
og den anden fløj, samt forretnings-
udvalget. 
 

Grethe Laksø svare-
de at hun som per-
son ikke kan forsæt-
te, det vil koste for 
mange kræfter, og 
der er også andet i 

livet. 
 

Kenneth (Boccia) opfordrede nej si-
gerne fra sidste møde om at tage et 
ansvar. 
 

Niels Christiansen tog ordet da der 
ingen kandidater eller løsninger 
kom på bordet, det er hans opgave 
at genindkalde til et nyt møde i nær-
meste fremtid, Lavia forsætter til og 
med at dyrke idræt frem til juleferi-
en i de enkelte aktiviteter hvorefter 
fremtiden er usikker.    
 
 
 
 
 
Malena Krag 
Dirigent 
 
Niels Christiansen 
Referent  
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Grethe Laksø bød 
velkommen og re-
degjorde for be-
grundelsen for dette 
møde evt. godken-
delse af vedtægter-
ne. 

Grethe tilføjede valg af dirigent og 
referent. 
Niels Christiansen fra DHIF blev 
valgt som dirigent, Malena Krag 
som referent. 
 

Medlemmerne fik ordet. 
 

Allan Hein sagde, at med det for-
slag som bestyrelsen havde frem-
lagt, snævrede bestyrelsen magten 
ind, til kun at gælde bestyrelsen. 
 

Yvonne (Snooker) sagde, at forsla-
get var godt, da sporten i den grad 
kan kommer i højsæde i de enkelte 
aktiviteter/afd. 
 

Niels Christiansen redegjorte for de 
ændringer han så som relevante i 
forhold til de gamle vedtægter, 
kommer senere i referat  
 

Søren (Volley) ville gerne have be-
styrelsens holdning vedr. struktu-
ren - bliver den demokratisk ang. 
økonomi? Svar: bestyrelsen aktivi-

teten/afd. skal forsat selv lægge de-
res budget. 
 

Erik Pollas mener, at bestyrelsen 
bliver nødt til at arbejde meget me-
re med strukturen og derved ved-
tægterne. 
 

Birte Mogensen (Bueskydning) 
sagde, at der er både godt og dårligt 
i vores forslag, uddybede ikke det 
gode. Men sagde, det dårlige er, at 
idrætslederne bliver sat uden for 
indflydelse. 
 

Lene Baymler (Svømning), at som 
det fungerer i dag, er der meget 
dobbelt arbejde for kassererne i de 
enkelte aktivitet/afd. 
 

Annelise (Snooker) holder måneds 
møder, hvor de informerer de akti-
ve i, hvad der rører på sig i klub-
ben/afd. 
 

Flemming (Snooker) synes, at med 
den nye struktur bliver det svært 
for ham at holde regnskab 
 

Birte (Bueskydning) mener det 
samme. 
 

Lene Baymler (Svømning) oriente-
rede om hvordan det pt. fungerer i 
svømmeafdelingen med over 100 

Referat af ekstraordinær gene-
ralforsamling den 29-10-02 
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medlemmer. 
 

Søren (Volley) - som HB møderne 
fungerer i dag synes han, at de ikke 
fungerer. Han så helst, at vi som 
klub på begyndte en diskussion om, 
hvad vil vi med vores klub, nogle 
overordnede temaer. I stedet for den 
gamle måde at afvikle HB møder i 
dag. 
 

Grethe Laksø svarer på dette, at det 
ligger helt i bestyrelsen ånd. 
 

Martin (Bueskydning) sagde, at han 
har meget respekt for det arbejde 
bestyrelsen har lavet, men det hele 
var blevet lidt klumret. 
 

Allan Hein påpegede, at: § 1 Den 
Københavnske Billardunion skal 
slettes – Vi er ikke medlem 
 

Dirigenten fremhævede til sidst de 
væsentligste forskelle imellem gam-
le og nye vedtægter: 
 

§ 2 - børn under 18 har ikke stem-
meret, men stemmer ifølge værge 
eller forældre 
 

§ 12 - kontaktperson bliver valgt på 
et samlet medlemsmøde for mindst 
et år. Et valgt aktivitetsudvalg kan i 
realiteten fungere som et tidl. afd. 
udvalg. Et skal er altså ændret til et 
kan. 
 

Herefter blev der en pause på 10 mi-
nutter. 
 

Før afstemningen sagde Grethe, at 
bestyrelsen stiller deres mandat til 

rådighed, såfremt forslaget ikke 
vedtages. 
 

Derefter var der valg af stemmetæl-
lere. 
 

Mona Nilsen og Jan Petersen blev 
valgt som stemmertællere. 
 
Resultatet blev: 
22 nej 
31 ja  
3 blank 
 
Bestyrelsen forslag blev ikke vedta-
get. Der bliver indkaldt til ny gene-
ralforsamling snarest muligt, hvor 
der skal vælges en ny bestyrelse. 
 
 
Malena Krag 
referent 
 
Grethe Laksø 
formand 
 
Niels Christiansen 
dirigent 
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NAVNE OG ADRESSER  

 
FORMAND: 
?  
 

NÆSTFORMAND: 
? 
 

HOVEDKASSERER 
(FUNGERENDE TIL 31.12.02) 
 
LENE LUND-SØRENSEN  
DALBUGTEN 15  
2730 HERLEV 
TLF. 44 91 10 02  
E-MAIL:  
lene.lund.soerensen@post.tele.dk 
 
 

SEKRETÆR : 
? 
 
 

BESTYRELSESMEDLEM: 
? 
 
 

SUPPLEANT: 
? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Siddende Aerobic: 
Kjeld V. Andersen, tlf. 3648 1361 
 
Badminton: 
Jørgen Bolgers, tlf. 3670 6021 
 
Boccia: 
? 
 
Bordtennis: 
Erling B. Hansen, tlf. 4491 3077 
 
Bowling: 
Jannie Wendelborg, tlf. 3630 2392 
 
Bueskydning: 
Hans Hansson, tlf. 4399 3213 
 
Fodbold: 
Frank Johannessen, tlf. 4492 4413 
E-mail: fjohanness@bksv.com 
 
Multi-idræt: 
Grethe Laksø, tlf. 3641 3843; 
E-mail: grethe@cool.dk  
 
Skydning: 
? 
 
Snooker: 
Birgit Andersen, tlf. 3583 9838 
 
Svømning: 
Lene Baymler, tlf. 3886 8763; 
E-mail: baymler@post11.tele.dk 
 
Siddende volleyball: 
Søren Sørensen, tlf. 3617 9667 
E-mail: Lindebugten@teliamail.dk  

FORRETNINGSUDVALGET : AFDELINGERNE : 
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Kære læser. 
 

Det er utroligt, men 
sandt, at der til trods 
for, at foreningen står 
i en tilsyneladende 
uløselig krise uden 
formand og uden for-
retningsudvalg, ikke 
er kommet et eneste 
indlæg til bladet i den 
anledning. 
 

Generalforsamlingen 
d. 26.11. endte i den 
katastrofale situation, 
at ingen ville påtage 
sig ansvaret for for-
eningens videre liv. 
 

Det virker som om, at 
alle, selv to så garve-
de foreningsmenne-
sker som Allan og 
Birthe,  mener, at si-
tuationen løser sig 
selv.  
 

Det gør den ikke! 
 

De to ekstraordinære 
generalforsamlinger 
viste, at det, der fra 
FU’s side var lagt op 
som en vedtægtsæn-
dring, som i det store 
og hele ville drive 
foreningen videre, 
som vi kender den i 
dag, endte med at bli-
ve en kamp mellem to 

Lavia - Nyt 
 
udgives af  
Lavia, København. 
Idrætsforening for handi-
kappede. 
 
Redaktion 
 
Søren Sørensen (ansv.) 
Lindebugten 70 
2500 Valby 
Tlf. 36 17 96 67 
Mobil: 26 85 43 09 
E-mail:  
lindebugten@teliamail.dk 
 
Forside 
 
Trunte synes det er rigtig 
synd for Lavia og håber på 
det bedste for alle i 2003. 
Foto: Søren 
 
Annonceekspedition: 
 
Søballevej 2 D, Veng 
8660 Skanderborg 
Tlf. 86 95 05 92 
 
Tryk: 
Hørning Trykcenter 
 
Stof til Lavia - Nyt 
 
På grund af den uafklare-
de situation i foreningen 
vides det ikke om der ud-
kommer flere numre af 
Lavia Nyt og i givet fald 
hvornår.  
 
Manuskripter bedes frem-
sendt via e-mail. Vedhæf-
tede filer i Word-format. 
Hvis det ikke er muligt, da 
helst på en diskette med 
vedlagt udskrift. 
 
Hvis du ikke råder over en 
PC, så ring til mig. 
 
Artikler i Lavia-Nyt dæk-
ker ikke nødvendigvis re-
daktionens eller Lavia Kø-
benhavns synspunkter. 
 
 

fløje.  
 

Det er jo helt i orden i 
en demokratisk for-
ening.   
 

De, der var imod forsla-
get til nye vedtægter, 
fik flertal for deres 
holdning. De ønsker ba-
re ikke at tage det an-
svar, der naturligt føl-
ger, nemlig at stille 
med kandidater til et 
nyt FU. 
 

Det er en skandale! 
 

DHIF har indkaldt alle 
afdelingsformænd til 
møde d. 11.12. med det 
formål at drive det 
idrætslige arbejde vide-
re. Måske med en de-
ling af Lavia som ene-
ste mulighed. Vi må se 
hvad 2003 bringer. 
 
Glædelig jul og godt 
nytår til alle. 
 
Søren 
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For første gang skulle vi i novem-
ber til stævne i Nienburg. 
Vi blev enige om at prøve at tag 

toget og lade bilerne stå derhjem-
me. 
 

Billetterne blev bestilt, og vi mød-
tes på hovedbanegården, hvor toget 
gik fra. Men hvor var liften til kø-
restolene? 
 

Nu skulle man tro, at når man be-
stiller en handicap-
plads i toget, så bli-
ver man tilbudt de 
hjælpemidler, som 
man har brug for, 

men nej - man skal selv sørge for 
det hele. Nå, ingen lift 
så måtte vi bruge vores 
armkræfter, og med hiv 
og slæb lykkes det at 
komme af sted fra Kø-
benhavn. 
 

Det viste sig, at der ikke var bestilt 

lift på nogen af de 
stationer, hvor vi 
skulle skifte. Så i 
Hamburg måtte vi 

bestille lifte til resten af turen. 
 

Det med manglende lifte og ramper 
viste sig at blive et tema for turen. 
 

Der var trapper overalt på vores 
vej. På hotellet, til festen lørdag af-
ten, på stationen i Nienburg og selv 
på færgen kom vi kun med meget 
slæb op på dækket. Jeg skulle hilse 

og sige, at de færger er ikke handi-
capvenlige, når man er med toget. 
 

Selvom vi skulle slæbe en hel del 
på turen 
til Tysk-
land, var 
det beha-
g e l i g t , 
hyggeligt 
og dejligt 
 

 

På togtur til Nienburg 
Lykke Christensen, træner 
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 afslappende at køre i tog.  
Som jeg skrev tidligere fik vi arran-
geret liftservice til resten af turen  
 
 
 
 
 
 
 
 
til Tyskland og hjemturen. 
 

Her skinnede den tyske punktlig-
hed igennem. Vi var faktisk mands-
opdækket med op til flere service 

hjælpere ved alle skiftene i Tysk-
land. 
 

Nå ja, så må jeg hellere skrive lidt 
om hele formålet med turen, nem-
lig volleyball. 
 

Vi stillede op med nedsat styrke 

pga.. 2 skadede spillere, så vi havde 
ikke de store forventninger til spil-
let. 
Spillet fungerede i korte perioder 

godt, men det 
er jo ikke nok 
til at vinde 
kampe i volley-
ball. Vi vandt 
slet ingen kam-
pe og kun et en-
kelt sæt. Det 
gav en plads 

som nummer sidst i turneringen. 
 

Vi havde 
alt i alt en 
hyggel ig 
og sjov 
tur. Vi fik 
en masse 
bank i 

volleyball og en masse kræfter i 
overarme-
ne af alle 
de trapper 
der var 
alle ste-
der. 
 

Jeg vil 
gerne benytte lejligheden til at sige 
tak for endnu et forrygende år sam-
men med mine volleyer. God jul og 
godt nytår til alle mine vollyer.    
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